

និស្សិតមួយចំនួនដែលបានជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបានសរសេរថា៖

“មានបទពិសោធន៍ថ្មីក្នុងសេចក្តីអធិស្ឋាន ជាបទពិសោធន៍ថ្មីមួយដែលយើងភាគច្រើនបានកត់សម្គាល់ពី ការចាប់ផ្តើមនៃជីវិតខាងជំនឿដ៏មុតមាំ...មនុស្សជាច្រើនបានអធិស្ឋានយ៉ាងយូរ ពោរពេញទៅដោយការ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់”។

“ការអធិស្ឋានក្លាយជាអំណរដ៏ពិតជឿជាក់ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ខ្លាំងខ្លាចរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលខ្ញុំ អាចចងចាំអង្គុយចុះរយៈពេលកន្លះម៉ោងដោយគ្រាន់តែសើចេញនូវសេចក្តីអំណរអំពីសេចក្តីស្រឡាញ់ របស់ព្រះជាម្ចាស់”។

“ការចំណាយពេលអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំជាពេលវេលាមានអំណររំលឹក។ ខ្ញុំទទួលបាននូវអំណរនៃការ អធិស្ឋាន។ ការសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ជាកិច្ចការដែលខ្ញុំមិនដែលធ្វើពីមុនទេ។ ខ្ញុំតែងតែអធិស្ឋាន នៅពេលខ្ញុំចង់បានអ្វីមួយ ឬ ក្នុងការអរព្រះគុណ ឬ ដោយសារតែខ្ញុំបានដឹងថានេះជាកិច្ចការដែលគ្រីស្ទ បរិសុទ្ធគ្រប់រូបគួរតែធ្វើ ដើម្បីកាន់តែជិតស្និទ្ធជាមួយព្រះជាម្ចាស់ និង រស់ក្នុងជីវិតកាន់តែប្រសើរជាគ្រីស្ទ បរិសុទ្ធ។ វាជាអំណរដ៏ម្បីអធិស្ឋានទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់ក្នុងការសរសើរតម្កើងដល់ព្រះអង្គផ្ទាល់។ ខ្ញុំបាន ពិសោធនូវភាពជិតស្និទ្ធនិងអំណរដ៏ក្រៃលែង ខណៈពេលខ្ញុំបានអធិស្ឋាន” (រ៉ាណាហ្គាន (Ranaghan) ទំព័រ ៤០-៤១, ៦៤, ៨០-៨១) ។

គម្រោង

- ក. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្រៀនអ្នកអធិស្ឋាន The Holy Spirit Teaches You to Pray
- ខ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយអ្នកឱ្យថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ The Holy Spirit Helps You Worship God
- គ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយអ្នកសារភាពបាប The Holy Spirit Helps You Confess
- ឃ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្ហាញអ្វីដែលអ្នកត្រូវទូលសុំ The Holy Spirit Shows You What to Ask
- ង. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នក The Holy Spirit Prays Through You

គោលដៅ

- ១. បញ្ជាក់ពីសេចក្តីពិតសំខាន់ៗអំពីការអធិស្ឋាន នៅពេលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្រៀនអ្នក។
- ២. រៀនពីជំហានដែលអាចជួយអ្នកថ្វាយបង្គំក្នុងជីវិតរស់នៅប្រចាំថ្ងៃ។
- ៣. ពន្យល់ពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយអ្នកកំចាត់ឧបសគ្គរាំងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។
- ៤. ពិភាក្សាពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអាចជួយអ្នកឱ្យអធិស្ឋានយ៉ាងមានប្រសិទ្ធិភាព។

ក. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្រៀនអ្នកអធិស្ឋាន

The Holy Spirit Teaches You to Pray

គោលដៅទី១. បញ្ជាក់ពីសេចក្តីពិតសំខាន់ៗអំពីការអធិស្ឋាន នៅពេលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្រៀនអ្នក។

តើការអធិស្ឋានជាអ្វីក្នុងជីវិតរស់នៅប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នក ជាភារកិច្ច ឬ ជាការសន្ទនាដែលអ្នកពេញចិត្តជាមួយ ព្រះជាម្ចាស់? តើព្រះជាម្ចាស់ហាក់ដូចជានៅក្បែរអ្នក នៅពេលអ្នកអធិស្ឋានឬ? តើព្រះជាម្ចាស់ឆ្លើយតបការអធិស្ឋាន របស់អ្នកដែរឬទេ? តើអ្នកចង់ធ្វើការជាមួយព្រះជាម្ចាស់ក្នុងការអធិស្ឋាន និងមើលឃើញលទ្ធផលដ៏អស្ចារ្យដែរឬទេ? ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្រៀនអ្នកពីរបៀបអធិស្ឋាន។

អ្នកបានសិក្សាពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបានសម្តែងព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងច្បាស់ដល់អ្នក។ នៅពេលដែលព្រះអង្គ បង្ហាញពីសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ធំរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចំពោះអ្នក នោះអ្នកស្រឡាញ់ព្រះជាម្ចាស់កាន់តែខ្លាំងឡើង ហើយអ្នកចង់ ចំណាយពេលអធិស្ឋានថែមទៀត ជាមួយនឹងទ្រង់ដោយការអធិស្ឋាន។ អ្នកដឹងហើយថាព្រះជាម្ចាស់យកព្រះហឫទ័យគិត គួរអំពីអ្នក ដើម្បីឱ្យ អ្នកមានទំនុកចិត្តក្នុងការទូលសុំព្រះជាម្ចាស់តាមអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ។

ព្រះវិញ្ញាណប្រទានជំនឿដល់អ្នកដើម្បីទូលសុំ និងបញ្ជាក់អះអាងថាព្រះជាម្ចាស់នឹងឆ្លើយតប។ ទ្រង់ប្រើព្រះបន្ទូល របស់ព្រះជាម្ចាស់ដើម្បីបង្រៀនអ្នកក្នុងការអធិស្ឋាន។ ព្រះគម្ពីរប្រាប់អ្នកអំពីអ្វីដែលត្រូវអធិស្ឋាន របៀបអធិស្ឋាន និងអ្វីដែល

ត្រូវរំពឹងគិត។ ព្រះវិញ្ញាណសម្តែងព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងជាក់ច្បាស់ដល់អ្នក និងជួយអ្នកឱ្យប្រកាស
ព្រះបន្ទូលសន្យាទាំងនោះ។

ការអធិស្ឋាន គឺជាការសន្ទនាជាមួយព្រះជាម្ចាស់។ ការអធិស្ឋានអាចជាពាក្យសុំដី ឬ ជាគំនិតស្ងៀមស្ងាត់ដែល
សង្ឃឹមទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់។ ការអធិស្ឋានជាការសន្ទនាក្នុងរបៀបពីរយ៉ាង គឺអ្នកគួរតែស្តាប់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រមទាំងនិយាយ
ទៅកាន់ព្រះអង្គផងដែរ។ នៅពេលអ្នកនិយាយទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកគួរតែធ្វើកិច្ចការបីយ៉ាង៖

- ១. ថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់។
- ២. សារភាពកំហុសរបស់អ្នក។
- ៣. ទូលសុំអ្វីដែលអ្នកចង់បាន។

ចូរពិចារណាអំពីការអធិស្ឋានរបស់អ្នកដូចជាកង់ដែលជួយអ្នកឆ្ពោះទៅមុខក្នុងជីវិតគ្រិស្តបរិស័ទ និងការបម្រើដល់
ព្រះជាម្ចាស់។ កង់នឹងមិនអាចទៅបានឆ្ងាយដោយបាត់បង់ផ្នែកណាមួយឡើយ។ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធចង់ជួយអ្នកក្នុងគ្រប់
ផ្នែកនៃការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។

លំហាត់អនុវត្តន៍

១ តើការអធិស្ឋានជាអ្វី?

.....

២ ចូររៀបរាប់កិច្ចការបីយ៉ាងដែលអ្នកគួរតែធ្វើក្នុងការអធិស្ឋាន។ ចូរដាក់អក្សរ X នៅខាងក្រោយផ្នែកណាដែលមើលទៅ
ទន់ខ្សោយក្នុងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក ។

.....
.....
.....

ខ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់

The Holy Spirit Helps You Worship God

គោលដៅទី២. អ្រុនពីរដំហានដែលអាចជួយអ្នកថ្វាយបង្គំក្នុងជីវិតរស់នៅប្រចាំថ្ងៃ។

តើការថ្វាយបង្គំមានចំណែកអ្វីក្នុងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក? អ្នកសម្តែងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នកចំពោះព្រះជាម្ចាស់
ក្នុងការថ្វាយបង្គំ។ ប្រសិនបើគ្មានសេចក្តីស្រឡាញ់ ក៏គ្មានការថ្វាយបង្គំពិតប្រាកដដែរ គ្មានអ្វីទាំងអស់ គ្រាន់តែជាការ
ប្រព្រឹត្តិដែលគ្មានន័យ។ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនាំអ្នកចូលក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងជួយអ្នកឆ្លើយតបនឹងសេចក្តី

ស្រឡាញ់របស់ព្រះអង្គ។ ពេលខ្លះ ពាក្យនៃចម្រៀងទំនុកតម្កើងសម្តែងពីអារម្មណ៍នៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នកបានយ៉ាង
ល្អបំផុត ហេតុដូច្នោះ អ្នកច្រៀងថ្វាយព្រះជាម្ចាស់។ ជួនកាល អ្នកសរសើរតម្កើងព្រះអង្គតាមរយៈពាក្យសំដី ហើយពេលខ្លះ
ក្នុងភាពស្ងៀមស្ងាត់ដោយសរសើរពីសេចក្តីសប្បុរសរបស់ព្រះអង្គ។

“ដោយសារព្រះគ្រីស្ទនេះហើយ ដែលយើងទាំងពីរសាសន៍មានផ្លូវចូលទៅរកព្រះបិតា ដោយរួមក្នុងព្រះ
វិញ្ញាណតែមួយ” ។ (អេភេសូ ២:១៨)

“ដ្បិតយើងឯណោះវិញទេ ដែលជាអ្នកកាត់ស្បែកពិតប្រាកដ គឺយើងរាល់គ្នាដែលជាអ្នកកាត់ស្បែកពិត
ប្រាកដ គឺយើងរាល់គ្នាដែលជាអ្នកគោរពថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ តាមព្រះវិញ្ញាណ យើងអ្នកអាងលើព្រះ
គ្រីស្ទយេស៊ូ យើងមិនពឹងផ្អែកលើលោកីយ៍ទេ” ។ (ភីលីព ៣:៣)

“ព្រះជាម្ចាស់ជាវិញ្ញាណ ហេតុនេះអស់អ្នកដែលថ្វាយបង្គំព្រះអង្គ ត្រូវតែថ្វាយបង្គំតាមវិញ្ញាណ និង តាម
សេចក្តីពិត” ។ (យ៉ូហាន ៤:២៤)

គ្រូអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យមួយរូបលោក ឆាល ហ្វីននី (Charles Finney) បានសរសេរថា៖

នៅពេលខ្ញុំចូលក្នុងបន្ទប់ ហើយបិទទ្វារ ហាក់បីដូចជាខ្ញុំបានជួបព្រះអម្ចាស់យេស៊ូគ្រីស្ទមុខទល់នឹងមុខ...
ព្រះអង្គពុំបានមានព្រះបន្ទូលអ្វីទេ ប៉ុន្តែ ទ្រង់ទតមើលខ្ញុំដើម្បីបំបាក់ចិត្តខ្ញុំឱ្យដួលចុះក្បែរព្រះបាទាព្រះអង្គ។
ខ្ញុំបានស្រែកយំខ្លាំងដូចកូនក្មេង និងបានសារភាពបាបតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានដោយនិយាយគាំងៗ...នៅ
ពេលខ្ញុំបានបែរទៅអង្គុយជិតឡភ្លើង ខ្ញុំស្រាប់តែបានទទួលការជ្រមុជដ៏អស្ចារ្យក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ...
គ្មានពាក្យសំដីដែលអាចថ្លែងពីសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏អស្ចារ្យដែលហូរពេញពោរក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំនេះឡើយ។ ខ្ញុំ
បានស្រែកយំដោយអំណរ និងដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។

តើអ្នកចង់ធ្វើឱ្យការថ្វាយបង្គំជាផ្នែកមួយនៃជីវិតរស់នៅប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នកដែរឬទេ? អ្នកអាចធ្វើកិច្ចការនេះតាមរយៈ
សហការជាមួយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធតាមរបៀបប្រាំយ៉ាង៖

១. សូមអានកណ្តាតម្តីទំនុកតម្កើងជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ កណ្តាតម្តីទំនុកតម្កើងនឹងជួយអ្នកឱ្យសរសើរដល់ព្រះជាម្ចាស់
ថែមទៀត។
២. សូមកត់សម្គាល់ការអធិស្ឋានក្នុងព្រះគម្ពីរ ។ សេចក្តីអធិស្ឋានទាំងនោះគឺជាកំរូសម្រាប់យើង។

៣. នៅពេលអ្នកអធិស្ឋាន ចូរថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ជាមុនសិន មុននឹងទូលសុំព្រះអង្គសម្រាប់សេចក្តីត្រូវការរបស់អ្នក។

“ចូរនាំគ្នាចូលតាមទ្វារព្រះដំណាក់របស់ព្រះអង្គដោយអរព្រះគុណ ចូរនាំគ្នាចូលមកក្នុងព្រះវិហារដោយពាក្យសរសើរតម្កើង ចូរលើកតម្កើងព្រះអង្គ ចូរសរសើរតម្កើងព្រះនាមព្រះអង្គ”។ (ទំនុកតម្កើង ១០០:៤)

៤. ច្រៀងចម្រៀងនៃការថ្វាយបង្គំ និងការអរព្រះគុណ។ ចូរច្រៀងថ្វាយព្រះជាម្ចាស់នៅផ្ទះ ឬ ក្នុងក្រុមជំនុំ។ ចូរសញ្ជឹងគិតអំពីពាក្យពេចន៍ និងអត្ថន័យរបស់វា។ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអាចប្រទានអ្នកនូវចម្រៀងថ្មីនៃការថ្វាយបង្គំដល់ព្រះជាម្ចាស់។

“ត្រូវអោយបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ចូរនិយាយគ្នាទៅវិញទៅមកដោយប្រើទំនុកតម្កើងបទសរសើរព្រះជាម្ចាស់ និង បទចម្រៀងមកពីវិញ្ញាណ។ ចូរច្រៀង និង លើកតម្កើងព្រះអម្ចាស់អោយអស់ពីចិត្ត។ ត្រូវអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបិតាគ្រប់ពេលវេលា និងគ្រប់កិច្ចការក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង”។ (អេភេសូ ៥:១៤-២០)

៥. ចូរទូលសុំព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធឱ្យជួយអ្នក។ មនុស្សជាច្រើនដែលបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធប្រកាសប្រាប់ពីអំណរ និងសេរីភាពថ្មី ដែលពួកគេបានរកឃើញក្នុងការថ្វាយបង្គំ។ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធចង់ជួយអ្នកដែរ។

លំហាត់អនុវត្ត

៣ ចូរអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ដែលព្រះអង្គបានចាត់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធឱ្យយាងមកជួយអ្នកឱ្យថ្វាយបង្គំព្រះអង្គ។ បន្ទាប់មក ចំណាយពេលពីរ ឬ បីនាទី អរព្រះគុណ សរសើរតម្កើង និងថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ដោយមិនទូលសុំអ្វីពីព្រះអង្គឡើយ។

៤ ចូរអានកណ្តាតម្តីទំនុកតម្កើង ១៤៥ យ៉ាងលឿនទៅព្រះជាម្ចាស់ និងច្រៀងចម្រៀងថ្វាយបង្គំដល់ព្រះជាម្ចាស់។

៥ ចូរសរសេរចូលទៅក្នុងសៀវភៅសរសេររបស់អ្នកនូវកិច្ចការផ្សេងៗដែលអ្នកចង់អរព្រះគុណ។

គ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយអ្នកសារភាពបាប The Holy Spirit Helps You Confess

គោលដៅទី៣. ពន្យល់ពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយអ្នកកំចាត់ខ្លួនសត្វរាវាំងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។

តើអ្នកធ្លាប់មានអារម្មណ៍ថា ការអធិស្ឋានរបស់អ្នកមិនអាចឈានទៅដល់ព្រះជាម្ចាស់ដែរឬទេ? ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធចង់ជួយអ្នកកំចាត់គ្រប់អ្វីៗដែលរារាំងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ ចូរពិចារណាពីអាកប្បកិរិយារបស់ក្មេងប្រុសម្នាក់ នៅពេលក្មេងនោះមិនស្តាប់បង្គាប់ឪពុក។ តើក្មេងនោះមានចិត្តសប្បាយរីករាយទៅជួបឪពុកដែរឬទេ? តើកុមារនោះរត់ទៅជួយឪពុកឬ គេចេញពីឪពុក? ប្រសិនបើគាត់ត្រូវការជំនួយពីឪពុករបស់គាត់ អារម្មណ៍មានទោសរបស់កុមារនោះជាឧបសគ្គរារាំង។ កុមារនោះចាំបាច់សារភាពរាល់កំហុសដែលខ្លួនបានប្រព្រឹត្ត សុំការអត់ទោសពីឪពុកនឹងឈប់រឹងមានមិនស្តាប់បង្គាប់។ នៅពេលកុមារនេះបានធ្វើការទាំងនេះ កុមារនោះជឿជាក់ពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ឪពុករបស់ខ្លួន និងមានទំនុកចិត្តក្នុងការសុំជំនួយ។

ការដូចគ្នានេះកើតឡើងរវាងព្រះជាម្ចាស់ និងយើងដែរ។ ប៉ុន្តែ យើងច្រើនតែមើលមិនឃើញរាល់កំហុសរបស់ខ្លួនឯង។ ហេតុដូច្នេះ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជួយយើងតាមរយៈការបើកសម្តែងកំហុសរបស់យើង។ ព្រះអង្គបើកសម្តែងពីការអាក្រក់នៃអំពើបាប និងឱ្យយើងសារភាពបាបចំពោះព្រះជាម្ចាស់។ ប្រសិនបើយើងធ្វើខុសនឹងអ្នកដទៃ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលប្រាប់យើងឱ្យទូលសុំការអត់ទោសពីពួកគេ និងជួយយើងផ្សះផ្សារគ្នា។ នេះជាផ្នែកនៃចលនាផុសផុលចាប់តាំងពីសម័យមានព្រះគម្ពីរមកម្ល៉េះ។

លោកដូណាថាន់ ហូហួសផ្តល់ឧទាហរណ៍ជាច្រើនក្នុងសៀវភៅ *នៅពេលភ្លើងរបស់ព្រះវិញ្ញាណបក់លើប្រទេសកូរ៉េ*។ ក្នុងរយៈពេលជាច្រើនខែ បេសកជននិកាយព្រុសប៊ីធរាន និងនិកាយមេតូឌីសបានជួបជុំគ្នាជារៀងរាល់ថ្ងៃដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់ចលនាផុសផុល។ ចលនាផុសផុលមួយដ៏អស្ចារ្យបានកើតឡើង ហើយបន្តមានជាច្រើនឆ្នាំ និងបានបង្កើតក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណដ៏រឹងមាំ។ ចលនានេះ បានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងស្ថានីយ៍ដាច់ស្រយាលមួយនៃស្រុកពីងយ៉ាង។

មនុស្សជាច្រើនបានចាប់ផ្តើមស្រែកយំ និងសារភាពបាបរបស់ពួកគេ ក្នុងខណៈពេលសរសើរតម្កើង និងថ្វាយបង្គំជាទម្លាប់។ លោកស្វាឡែន មានប្រសាសន៍ថាគាត់មិនដែលជួបប្រទះរឿងចម្លែកបែបនេះទេ ហើយគាត់បានប្រកាសបទចម្រៀងទំនុកតម្កើង ដោយចង់ពិនិត្យមើលអារម្មណ៍ដែលគ្រប់ដណ្តប់លើទស្សនិកជនទាំងនោះ។ គាត់បានសាកល្បងពីរបីដង ប៉ុន្តែ ឥតបានការសោះ ដោយភាពភ្ញាក់ផ្អើលខ្លាំង គាត់បានដឹងថាមានម្នាក់ផ្សេងទៀតកំពុងគ្រប់គ្រងការប្រជុំគ្នានេះ (១៩៤៣ ទំព័រ ៨) ។

បន្ទាប់ពី ការជួបជុំគ្នានេះ ក្រុមជំនុំមេក្នុងស្រុកពីងយ៉ាងរំពឹងគិតទទួលបានព្រះពរពិសេសក្នុងអំឡុងពេលសប្តាហ៍អធិស្ឋាននេះ ប៉ុន្តែ វាហាក់បីដូចជាព្រះជាម្ចាស់មិនបានឆ្លើយតបការអធិស្ឋានរបស់ពួកគេឡើយ។ ពេលល្ងាចចុងក្រោយ មនុស្ស១៥០០នាក់ដែលមានវត្តមានទីនោះមានការភ្ញាក់ផ្អើលយ៉ាងខ្លាំង នៅពេល

អ្នកដឹកនាំក្រុមជំនុំលោកអែលឌី គឺលបានក្រោកឈរឡើង ហើយមានប្រសាសន៍ថាព្រះជាម្ចាស់មិនអាច
ប្រទានពរពួកគេ ព្រោះតែអំពើបាបរបស់គាត់។ ក្នុងពេលស្នើសុំរបស់មិត្តសម្លាញ់ដែលហៀបនឹងស្លាប់គាត់
បានយល់ព្រមថែរក្សាទ្រព្យសម្បត្តិរបស់មិត្តភក្តិគាត់។ ប៉ុន្តែ គាត់បានយកថវិការមួយចំនួនទុកសម្រាប់ខ្លួន
គាត់។ ក្រោយពីសារភាពបាបរួចហើយ គាត់បានមានប្រសាសន៍ថា "ខ្ញុំនឹងប្រគល់ថវិការនេះទៅស្រ្តីមេម៉ាយ
វិញនៅព្រឹកស្អែក"។

រំពេចនោះ រនាំងបានដួលចុះ ហើយព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះដ៏វិសុទ្ធបានយាងមក។ ការបណ្តាលចិត្តឱ្យដឹងពី
អំពើបាបបានគ្របដណ្តប់លើទស្សនិកជនទាំងនោះ។ កម្មវិធីថ្វាយបង្គំបានចាប់ផ្តើមនៅម៉ោង៧ល្ងាចថ្ងៃ
អាទិត្យ និងមិនបានបញ្ចប់រហូតដល់ម៉ោង២ព្រឹកថ្ងៃថ្ងៃ ប៉ុន្តែ ក្នុងអំឡុងពេលនោះ មនុស្សជាច្រើនកំពុងឈរ
ស្រែកយំ និងសារភាពបាបរបស់ពួកគេ។

ការចំណាយពេលអធិស្ឋានពីរ ឬ បីខែនេះបានផ្តល់លទ្ធផលយ៉ាងល្អ ព្រោះនៅពេលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ
បានយាងមក ព្រះអង្គបានសម្រេចកិច្ចការជាច្រើនក្នុងរយៈពេលកន្លះថ្ងៃ ជាងយើងទាំងអស់គ្នាជាបេសក
ជនដែលអាចសម្រេចក្នុងរយៈពេលកន្លះឆ្នាំ។ ក្នុងរយៈពេលមិនដល់ពីរខែផង មានមនុស្សច្រើនជាងពីរពាន់
នាក់បានកែប្រែចិត្តទទួលជឿលើព្រះយេស៊ូ។

នៅពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩០៧ មានមនុស្សកែប្រែចិត្ត៣០០០នាក់ដែលបានទាក់ទងជាមួយមជ្ឈមណ្ឌលពីង
យ៉ាង។ ពិតប្រាកដណាស់ដែលចលនាដុសដុលពុំទាន់បានបាត់បង់ទៅវិញទេរហូតដល់ឆ្នាំ១៩១០ ព្រោះ
ក្នុងខែតុលានៃឆ្នាំនោះ មានមនុស្ស៤០០០នាក់បានជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ក្នុងរយៈពេលតែមួយសប្តាហ៍
(ហ្គូហ្វថ (Goforth) ទំព័រ ៩, ១២)។

កិច្ចការដែលបានកើតឡើងនៅស្រុកពីងយ៉ាង ក៏បានកើតឡើងក្នុងក្រុមជំនុំជាច្រើនផ្សេងទៀត នៅជុំវិញពិភពលោក
ក្នុងអំឡុងសតវត្សទី២០។ នៅពេលគ្រិស្តបរិស័ទបានអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធស្វែងរកព្រលឹងវិញ្ញាណរបស់ពួកគេ
ព្រះអង្គបើកសម្តែងពីឧបសគ្គចំពោះចលនាដុសដុល។ នៅពេលគ្រិស្តបរិស័ទសារភាពបាបរបស់ពួកគេ និងផ្សះផ្សាជាមួយ
ព្រះជាម្ចាស់ និងខ្លួនពួកគេ ព្រះជាម្ចាស់អាចប្រើពួកគេសម្រាប់សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអង្គ។ ចលនាដុសដុលកើតឡើង។
ការអធិស្ឋានទទួលបានការឆ្លើយតប។ ព្រលឹងវិញ្ញាណទទួលបានការសង្គ្រោះ។

"ប្រសិនបើប្រជារាស្ត្ររបស់យើង គឺប្រជារាស្ត្រដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើងផ្ទាល់ នាំគ្នាបន្ទាបខ្លួន អធិស្ឋាន
និងស្វែងរកយើង ហើយប្រសិនបើគេបោះបង់ចោលផ្លូវអាក្រក់របស់ខ្លួន យើងនឹងស្តាប់គេពីស្ថានបរមសុខ
យើងនឹងលើកលែងទោសគេអោយរួចពីបាប ព្រមទាំងប្រោសស្រុកគេអោយបានជាផង"។
(២រចារក្សត្រ ៧:១៤)

“ប្រសិនបើយើងពោលថា យើងគ្មានបាបសោះ នោះយើងបញ្ឆោតខ្លួនឯង ហើយសេចក្តីពិតក៏មិនស្ថិតនៅ ក្នុងយើងដែរ។ ប៉ុន្តែ បើយើងទទួលសារភាពអំពើបាបរបស់យើង នោះព្រះជាម្ចាស់ដែលមានព្រះហឫទ័យ ស្មោះស្ម័គ្រ និងសុចរិត ទ្រង់នឹងអត់ទោសយើងអោយរួចពីបាប ព្រមទាំងជំរះយើងអោយបានបរិសុទ្ធច្រើ គ្រប់អំពើទុច្ចរិតទាំងអស់ផង”។ (១យ៉ូហាន ១:៨-៩)

“គ្មាននរណាម្នាក់អាចមើលឃើញកំហុសដែលខ្លួនប្រព្រឹត្តិដោយអចេតនានោះបានឡើយ សូមលើកលែង ទោសទូលបង្គំនូវកំហុសណាដែលទូលបង្គំមើលមិនឃើញនោះផង។ សូមប្រោសប្រណីទទួល ពាក្យដែល ទូលបង្គំទូលថ្វាយ ព្រមទាំងទទួលគំនិតដែលទូលបង្គំរិះគិតនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះអង្គនេះផង ដ្បិតព្រះអង្គ ជាថ្មដា និងជាព្រះដែលការពារទូលបង្គំ”។ (ទំនុកតម្កើង ១៩:១២-១៤)

“ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមពិនិត្យមើលទូលបង្គំដើម្បីអោយស្គាល់ចិត្តទូលបង្គំ សូមល្បួងលមើលទូលបង្គំ ដើម្បីអោយជ្រាបរឿងដែលទូលបង្គំគិត។ ប្រសិនបើឃើញទូលបង្គំដើរខុសផ្លូវ នោះសូមដឹកនាំទូលបង្គំអោយ ដើរក្នុងមាគ៌ាដែលស្ថិតស្ថេរអស់កល្បជានិច្ចផង”។ (ទំនុកតម្កើង ១៣៩:២៣-២៤)

លំហាត់អនុវត្តន៍

៦ ចូរគូសរង្វង់អក្សរនៅខាងមុខប្រយោគដែលត្រឹមត្រូវ ។

- ក) ក្នុងស្រុកពីងយ៉ាង ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបានដឹកនាំមនុស្សជាច្រើនឱ្យសារភាព និងកែប្រែចិត្តចេញពីអំពើបាប របស់ពួកគេ។
- ខ) ក្នុងកណ្តុកម្ពីរ១យ៉ូហាន ១:៨-៩ បានចែងថាព្រះជាម្ចាស់នឹងបើកសម្តែងពីអនាគតកាលដល់យើង ប្រសិនបើ យើងសារភាពបាបរបស់យើង។
- គ) ជួនកាល យើងត្រូវការជំនួយរបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ដើម្បីពិនិត្យមើលកំហុសរបស់យើង។

៧ ចូរអានកណ្តុកម្ពីរទំនុកតម្កើង ៥១។ ខ ៤ ជាឧទាហរណ៍មួយនៃ

- ក) ការថ្វាយបង្គំ
- ខ) ការសារភាព
- គ) ការទូលសុំព្រះជាម្ចាស់ផ្តល់ផ្តល់សេចក្តីត្រូវការ

៨ ចូរទន្ទេញចងចាំកណ្តុកម្ពីរ ២របារក្សត្រ ៧:១៤ និងទំនុកតម្កើង ១៩:១២, ១៤; ១៣៩:២៣-២៤។ សូមអានខាងនេះ ម្តងទៀតថ្វាយទៅព្រះជាម្ចាស់។ ចូររងចាំព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបង្ហាញអ្នករាល់កំហុសរបស់អ្នក។ ចូរទូលសុំការអត់ទោស បាប ជំនួយ និងធ្វើតាមព្រះអង្គ។

ឃ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបន្ទាញអ្វីដែលអ្នកត្រូវទូលសុំ

The Holy Spirit Shows You What to Ask

គោលដៅទី៤. ពិភពពិភពវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអាចជួយអ្នកឱ្យអធិស្ឋានយ៉ាងមានប្រសិទ្ធិភាព។

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជំរុញអ្នកឱ្យទូលសុំព្រះបិតារបស់អ្នកនូវអ្វីជាសេចក្តីត្រូវការរបស់អ្នក។ ព្រះអង្គដាស់តឿនអ្នកឱ្យអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដទៃ និងសេចក្តីត្រូវការរបស់ពួកគេ។ ព្រះវិញ្ញាណប្រទានជំនឿដល់អ្នក ដើម្បីជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានឱ្យនូវអ្វីដែលអ្នកទូលសុំ។

“សូមកុំខ្វល់ខ្វាយនឹងអ្វីឡើយ ផ្ទុយទៅវិញ ក្នុងគ្រប់កាលៈទេសៈទាំងអស់ ត្រូវទូលព្រះជាម្ចាស់អោយជ្រាបពីសំណូមពររបស់បងប្អូន ដោយអធិស្ឋាន និង ទូលអង្វរ ទាំងអរព្រះគុណផង។” (ភីលីព ៤:៦)

ប៉ុន្តែ ពេលខ្លះ សូម្បីតែអ្វីដែលអ្នកត្រូវការក៏អ្នកមិនដឹងផង។ ហេតុដូច្នេះហើយ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ជាមិត្តសម្លាញ់គង់នៅក្នុងអ្នក ដើម្បីឱ្យអ្នកនូវអ្វីដែលត្រូវទូលសុំក្នុងការអធិស្ឋានសម្រាប់ទាំងខ្លួនឯង និងអ្នកដទៃ។

ព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសធ្វើការតាមរយៈការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ កន្លែងណាដែលមានសេចក្តីត្រូវការ នោះទ្រង់នឹងប្រាប់កូនរបស់ព្រះអង្គឱ្យអធិស្ឋាន។ បន្ទាប់មក ព្រះអង្គធ្វើអ្វីដែលជាការចាំបាច់ ក្នុងការឆ្លើយតបនឹងសេចក្តីអធិស្ឋានរបស់ពួកគេ។ នេះជារបៀបដែលព្រះអង្គសង្គ្រោះព្រលឹងមនុស្ស បញ្ជូនចលនាផុសផុល ប្រោសអ្នកឈឺឱ្យជាសះស្បើយ ដោះស្រាយបញ្ហា និងផ្តល់ផ្តល់សេចក្តីត្រូវការ។

ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានទំនួលខុសត្រូវមួយដល់អ្នក ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់គ្រួសារ មិត្តសម្លាញ់ ក្រុមជំនុំ ប្រទេសជាតិ និងពិភពលោករបស់អ្នក។ របៀបដែលអ្នកអធិស្ឋាននឹងមានឥទ្ធិពលលើកិច្ចការរបស់ព្រះជាម្ចាស់ជុំវិញពិភពលោក។

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអាចទាញចំណាប់អារម្មណ៍អ្នកឱ្យអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សណាម្នាក់ ដោយមិនចាំបាច់ឱ្យអ្នកដឹងពីសេចក្តីត្រូវការរបស់គាត់។ ប្រហែលបុរសម្នាក់នោះឈឺរហូតជិតស្លាប់ គ្រោះថ្នាក់ធ្ងន់ ឬ ជួបប្រទះសេចក្តីល្អៗដ៏អាក្រក់ ឬ សេចក្តីត្រូវការខ្លាំងជាបន្ទាន់នៃអំណាចចេស្តាដ៏អស្ចារ្យដើម្បីធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ការអធិស្ឋានរបស់អ្នកនឹងជួយមនុស្សដែលស្ថិតក្នុងទុក្ខលំបាក។

គ្រិស្តបរិសុទ្ធនៅតំបន់ឆ្នេរខាងលិចនៃសហរដ្ឋអាមេរិក បានមានប្រសាសន៍ទៅកាន់គ្រូគង្វាលរបស់គាត់ថា៖ “ខ្ញុំមានបទពិសោធន៍ដ៏អស្ចារ្យមួយនៅថ្ងៃនេះ។ ព្រះជាម្ចាស់បានមានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំ និងបានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សម្នាក់ឈ្មោះអាល់វ៉ា វីកខ៊ីរក្នុងប្រទេសអាហ្វ្រិក។ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានរហូតទាល់ខ្ញុំជឿជាក់ថា ព្រះជាម្ចាស់បានឆ្លើយតប។” នៅពាក់កណ្តាលពិភពលោកពីគ្នា បេសកជនម្នាក់ឈ្មោះអាល់វ៉ា វីកខ៊ីរបានស្លាប់ដោយសារជំងឺគ្រុនចាញ់។ នៅ

ពេលបួនប្រុសដែលគាត់មិនស្គាល់ក្នុងព្រះគ្រិស្តបានអធិស្ឋាន គាត់បានគេងលក់ និងបានក្រោកឡើងហើយជាសះស្បើយ ឡើងវិញ។ ព្រះជាម្ចាស់បានជួយសង្គ្រោះជីវិតគាត់ ព្រោះតែមនុស្សម្នាក់បានស្តាប់បង្គាប់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

“ចូរអធិស្ឋានគ្រប់ពេលវេលា តាមការណែនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណ ដោយប្រើទាំងពាក្យអធិស្ឋាន ទាំងពាក្យទូល អង្វរគ្រប់យ៉ាង ហើយប្រុងស្មារតីទូលអង្វរព្រះជាម្ចាស់ដោយចិត្តព្យាយាមបំផុតសំរាប់ប្រជាជនដ៏វិសុទ្ធទាំង អស់”។ (អេភេសូ ៦:១៨)

លំហាត់អនុវត្ត

៩ ចូរទន្ទេញចងចាំកណ្តុកម្ល៉ៃរឿង ៤:៦ និង អេភេសូ ៦:១៨ ។

១០ ចូរអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដទៃផ្សេងទៀត ដែលអ្នកអាចស្គាល់ដែលកំពុងសិក្សាមុខវិជ្ជានេះ។ ចូរអធិស្ឋានសម្រាប់មិត្ត សម្លាញ់ ឬ សាច់ញាតិរបស់អ្នកដែលត្រូវការស្គាល់ព្រះយេស៊ូគ្រិស្ត និងព្រមទទួលការសង្គ្រោះរបស់ព្រះអង្គ។

ខ. ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នក The Holy Spirit Prays Through You

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនឹងអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នកក្នុងភាសារបស់អ្នក ដែលលើសពីរបៀបធម្មតារបស់អ្នកនៃ ការអធិស្ឋាន។ អាចថាជាសេចក្តីត្រូវការដែលអ្នកបានដឹង ឬ ជាសេចក្តីត្រូវការដែលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបណ្តាលឱ្យអ្នកដឹង នៅពេលព្រះអង្គដឹកនាំចិត្តគំនិត និងអារម្មណ៍របស់អ្នក។ ការអធិស្ឋានបំពេញយើងនូវជម្រកនៃក្នុងព្រលឹងវិញ្ញាណរបស់ អ្នក។ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធទូលអង្វរព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់សេចក្តីត្រូវការរបស់អ្នក ឬ សម្រាប់សេចក្តីត្រូវរបស់អ្នកដទៃ។

នៅពេលអ្នកអធិស្ឋាន អ្នកអាចមានអារម្មណ៍ថាមានបន្ទុកពីតម្រូវការមិនចាំបាច់របស់ខ្លួនផ្ទាល់។ ព្រះវិញ្ញាណដ៏ វិសុទ្ធអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នក ដោយស្រែកយំចំពោះសេចក្តីត្រូវការដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ដឹង ប៉ុន្តែ មិនអាចយល់បាន។

“កាលព្រះគ្រិស្តរស់នៅក្នុងលោកនេះនៅឡើយ ព្រះអង្គបានបន្លឺសំឡេងយ៉ាងខ្លាំង និងបង្ហាញទឹកភ្នែកទូលអង្វរ ទូលសូមព្រះជាម្ចាស់ ដែលអាចសង្គ្រោះព្រះអង្គអោយរួចពីស្លាប់។ ដោយព្រះគ្រិស្តបានគោរពប្រណិប័តន៍ ព្រះជាម្ចាស់ នោះព្រះជាម្ចាស់ក៏ប្រោសប្រទានតាមពាក្យទូលអង្វរ”។ (ហេប្រី ៥:៧)

“ព្រះវិញ្ញាណក៏យាងមកជួយយើងដែលទន់ខ្សោយនេះដែរ ដ្បិតយើងពុំដឹងអធិស្ឋានដូចម្តេច ដើម្បីអោយ បានសមនោះឡើយ តែព្រះវិញ្ញាណផ្ទាល់ ទ្រង់ទូលអង្វរអោយយើងដោយព្រះសូរសៀង ដែលគ្មាននរណា អាចច្រើនបាន”។ (រ៉ូម ៨:២៦-២៧)

ពេលខ្លះ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអាចអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នកក្នុងភាសាមួយដែលព្រះវិញ្ញាណ និងព្រះបិតាយល់ ប៉ុន្តែ អ្នកមិនយល់។ លោកប៉ូលហៅការអធិស្ឋាននេះថា ការអធិស្ឋានជាភាសាដទៃ ឬ កូរ៉េសូឡាឈ្យ។ ក្នុងកន្លែងខ្លះ គេបក ប្រែថា “និយាយជាភាសាចម្លែកអស្ចារ្យ” ព្រោះភាសាណាដែលយើងមិនយល់ចម្លែកសម្រាប់យើង។

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នកចំពោះគ្រប់បញ្ហាលំអិតផ្សេងៗ ដែលអ្នកមិនចាំបាច់ត្រូវដឹង។ ទ្រង់មាន សិទ្ធិអំណាចលើអំណាចមារសាតាំង ដែលនឹងរារាំងការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ ព្រះអង្គប្រកាសពីជ័យជំនះ និងសរសើរ ព្រះជាម្ចាស់ចំពោះការឆ្លើយតប។ ព្រះអង្គសម្តែងពីភាសានៃស្ថានបរមសុខ ចំពោះសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលអ្នកមិនបានដឹងពី របៀបសម្តែងសេចក្តីត្រូវការដែលជាបន្ទុកដល់ព្រលឹងវិញ្ញាណរបស់អ្នក ឬ ការសរសើរតម្កើងដែលពេញចិត្តរបស់អ្នក។

លោកប៉ូលបានបង្រៀនក្រុមជំនុំកូរិនថូសថា ការអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអធិស្ឋានតាមរយៈពួកគេ ជាភាសា ដទៃមានសារៈសំខាន់ ប៉ុន្តែ ការអធិស្ឋានជាភាសាដទៃមិនបានដកទំនួលខុសត្រូវរបស់ពួកគេចេញពីការអធិស្ឋាន តាមរយៈប្រាជ្ញារបស់ពួកគេឡើយ។ ការអធិស្ឋានទាំងពីរប្រភេទនេះមានការចាំបាច់។

“អ្នកណានិយាយភាសាចម្លែកអស្ចារ្យ អ្នកនោះនិយាយទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់ មិននិយាយទៅកាន់មនុស្សទេ ដ្បិតគ្មាននរណាយល់ន័យ ព្រោះព្រះវិញ្ញាណនាំចិត្តអ្នកនោះអោយថ្លែងពីសេចក្តីដ៏លាក់កំបាំង។”
(១កូរិនថូស ១៤:២)

“ប្រសិនបើខ្ញុំអធិស្ឋានជាភាសាចម្លែក វិញ្ញាណខ្ញុំនៅអធិស្ឋានពិតមែន ប៉ុន្តែ ប្រាជ្ញារបស់ខ្ញុំ នៅស្ងៀមឥតរិះ គិតអ្វីទេ ។ ដូច្នោះ តើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេច? ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានដោយប្រើវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំក៏នឹងអធិស្ឋាន ដោយប្រាជ្ញារបស់ខ្ញុំផងដែរ។” (១កូរិនថូស ១៤:១៤-១៥)

“ចូរអធិស្ឋានអោយគ្នាទៅវិញទៅមក”។ (យ៉ាកុប ៥:១៦)

ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានអ្នកនូវបទពិសោធន៍ដ៏រំភើបមួយក្នុងការធ្វើការជាមួយព្រះអង្គ។ ចូរអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏ វិសុទ្ធដឹកនាំអ្នក បង្រៀនអ្នកអធិស្ឋាន និងអធិស្ឋានតាមរយៈអ្នក។ អ្នកនឹងឃើញការឆ្លើយតបដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនចំពោះការ អធិស្ឋាន នៅពេលអ្នកព្រមទទួលយកកិច្ចបម្រើនេះ។

លំហាត់អនុវត្ត

១១ សូមទន្ទេញចងចាំកណ្តកម្មវិធី ៨:២៦-២៧។ តើព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអធិស្ឋានស្របតាមបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ នរណា?

១២ តើអ្នកចង់បានព័ន្ធកិច្ចនៃការអធិស្ឋានដែរឬទេ? សូមចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះ។ ចូរទូលសុំព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធដើម្បីឱ្យអ្នក
ដឹងពីការដឹកនាំរបស់ព្រះអង្គ។ សូមចំណាយពេលវេលាអធិស្ឋាននៅឯក្រុមជំនុំ ផ្ទះ ឬ កន្លែងណាដែលអ្នកនៅ។
ប្រសិនបើអាចធ្វើបាន សូមចូលរួមមួយម៉ោង ឬ ច្រើនម៉ោងក្នុងការអធិស្ឋានជាមួយមិត្តសម្លាញ់ដែលដឹងពីរបៀប
អនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអធិស្ឋានតាមរយៈពួកគេ។

ឥឡូវនេះ អ្នកបានបញ្ចប់ជំពូកទីមួយហើយ អ្នកក៏ត្រៀមខ្លួនដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងការវាយតម្លៃរបស់មេរៀនដែរ។
ចូរមើលមេរៀនមុនៗឡើងវិញ បន្ទាប់មកមើលតាមក្រដាសចម្លើយ។ ចូររំលឹកមេរៀនមុនៗ បន្ទាប់មកធ្វើតាមសេចក្តីណែនាំ
លើក្រដាសចម្លើយរបស់អ្នក។ ចូរធ្វើក្រដាសចម្លើយរបស់អ្នកទៅកាន់អាស័យដ្ឋានដែលគេបានផ្តល់នៅលើទំព័រដំបូង ឬ ធ្វើ
ក្រដាសចម្លើយនេះទៅគ្រូរបស់អ្នក។ សូមបន្តសិក្សាជំពូកទីពីរ។

សូមផ្ទៀងផ្ទើរយល់អ្នក

- ៦ ប្រយោគ ក) និង គ) គឺត្រឹមត្រូវ។
- ១ ការសន្ទនាជាមួយព្រះជាម្ចាស់។
- ៧ ខ) ការសារភាព
- ២ ថ្វាយបង្គំ សារភាព ទូលសុំ
- ១១ បំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។
- ៩ តើមានអ្វីមួយដែលអ្នកខ្វល់ខ្វាយឥឡូវនេះដែរឬទេ? ហេតុអ្វីមិនទូលប្រាប់ព្រះជាម្ចាស់ និងសុំជំនួយរបស់ព្រះអង្គ។